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Zapytanie

W odpowiedzi na interpelację, wniesioną w dniu 17.09.2020 roku podczas XX 
sesji Rady Powiatu Mieleckiego, w sprawie zabezpieczenia środków w 
planowanym budżecie powiatu na 2021 rok, na przebudowę mostu drewnianego 
na żelbetowy na Potoku Zgórsko w m. Podborze w ciągu drogi powiatowej nr 
1167R Podborze-Ruda otrzymałem odpowiedź, że opracowanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę powyższego mostu zostanie umieszczone w 
propozycjach do planu budżetu na 2021 rok.
Uzasadnienie:

Most drewniany na Potoku Zgórsko w m. Podborze w ciągu drogi powiatowej 
nr 1167R Podborze-Ruda jest w złym stanie technicznym, od pomostu 
drewnianego w wielu miejscach odchodzą deski i niestabilne są barierki co 
wpływa negatywnie na bezpieczeństwo użytkowników w/w mostu.
Przebudowa powyższego mostu drewnianego na most o konstrukcji żelbetowej 
w znacznym stopniu wpłynie na poprawę bezpieczeństwa jego użytkowników, 
Pytania:

• Jak zaawansowane są prace projektowe i kiedy będzie opracowana 
kompletna dokumentacja projektowa dotycząca powyższego mostu?

• Czy Zarząd Powiatu Mieleckiego planuje uwzględnić budowę w/w mostu 
w projekcie budżetu na 2023 rok i czy złoży stosowny wniosek o 
pozyskanie środków finansowych na powyższą inwestycję?
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